
Data przyjęcia protokołu: 30.01.2020 r.

ROP.0002.9.2019

      PROJEKT
PROTOKÓŁ NR XII/19

XII SESJI ZWYCZAJNEJ 
RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

W DNIU 14 LISTOPADA 2019 R.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087
Zielonki).  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Mirosław  Golanko.  Protokół
sporządziła starszy specjalista Beata Przybycień. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności
są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 15:51
tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie XII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomocność
do podejmowania uchwał i otworzył XII sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołu XI sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla
osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi;

2) wysokości stawek podatku od środków transportowych;

3)  przyjęcia  Programu  współpracy  Gminy  Zielonki  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,
o  których  mowa w art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24  kwietnia  2003 r.  o  działalności  pożytku  publicznego
i o wolontariacie na 2020 rok;

4) przekazania petycji według właściwości;

5) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Zielonki;

6) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego
Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Zielonki na 2020 rok;

7) przyjęcia programu ochrony i gospodarowania zasobami wodnymi dla Gminy Zielonki pod nazwą „Mikro
retencja wód opadowych w Gminie Zielonki”.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i komunikaty.
8. Zamknięcie sesji.   

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad.

Radny P. Podleśny poinformował, że w trakcie prac Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów
pojawiły się wątpliwości, w tym  prawne i prośba o doprecyzowanie zapisów projektu uchwały pn. przyjęcia
programu ochrony i gospodarowania zasobami wodnymi dla Gminy Zielonki pod nazwą „Mikro retencja wód
opadowych  w  Gminie  Zielonki”,  stąd  Klub  na  tym  etapie  prac  wnioskuje  o  wycofanie  z  dalszego
procedowania przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są inne uwagi do porządku obrad, wobec ich braku poddał pod
głosowanie wniosek radnego P. Podleśnego
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Głosowano w sprawie:
wycofania projektu uchwały Klubu z porządku obrad w pkt 7 tj. przyjęcia programu ochrony i gospodarowa-
nia zasobami wodnymi dla Gminy Zielonki pod nazwą „Mikro retencja wód opadowych w Gminie Zielonki”.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana 
Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Renata Kosno, Krzysztof Lepiarczyk

Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad z wnioskiem.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie porządku obrad z wnioskiem
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana 
Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Renata Kosno, Krzysztof Lepiarczyk

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i wyglądał w sposób następujący:

3. Przyjęcie protokołu XI sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla
osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi;

2) wysokości stawek podatku od środków transportowych;

3)  przyjęcia  Programu  współpracy  Gminy  Zielonki  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,
o  których  mowa w art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24  kwietnia  2003 r.  o  działalności  pożytku  publicznego
i o wolontariacie na 2020 rok;

4) przekazania petycji według właściwości;

5) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Zielonki;

6) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego
Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Zielonki na 2020 rok.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i komunikaty.
8. Zamknięcie sesji.   

Ad 3. Przyjęcie protokołu XI sesji.

Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu.

Radny P.Podleśny zwrócił uwagę, że sprawozdanie Wójta nie zostało zaprezentowane na sesji, tylko dosłane
poźniej, więc wnioskuje, by nie był umieszczany w protokole.

Przewodniczący M.Golanko przypomniał, że takie było ustalenie Wójta z Radnymi, że zostanie przekazane po
sesji i zaproponował zapis o dodaniu do protokołu w pkt Ad 7. informacji  o treści: „Zostało ustalone, że
Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym  od 30 sierpnia br.  do 9 paź-
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dziernika 2019 r. zostanie przekazana radnym drogą elektroniczną po sesji i będzie załącznikiem do protokołu
nr 6, natomiast pytania do sprawozdania radni mogą składać na następnej sesji”.

Radny P.Podleśny zgodził się na taką propozycję wniosku i przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie

Głosowano w sprawie:
dodanie do protokołu w pkt Ad 7. zapisu o treści: „Zostało ustalone, że Informacja Wójta Gminy Zielonki
z działalności w okresie międzysesyjnym od 30 sierpnia br. do 9 października 2019 r. zostanie przekazana
radnym drogą elektroniczną po sesji i będzie załącznikiem do protokołu nr 6, natomiast pytania do sprawoz-
dania radni mogą składać na następnej sesji”.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana 
Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Renata Kosno, Krzysztof  Lepiarczyk

Radny D. Dragosz zgłosił uwagę o zmianę w protokole na str. 26 zapisu z „przedłużenie trasy linii 237 do
Skały w miejsce Smardzowic” na  „przedłużenie trasy linii 267 przez miejscowość Smardzowice”.

Radna R. Kosno zgłosiła uwagi dot. wypowiedzi Wójta na str. 7 ws. inwentaryzacji pieców i OZE oraz na str.
15 ws. niskiej emisji, następnie zgłosiła uwagę do swojej wypowiedzi na str. 24...

Przewodniczący M. Golanko przerwał  wypowiedź radnej,  zwrócił  uwagę,  że ponieważ uwag jest  więcej,
zgodnie  ze  statutem oczekuje  na  złożenie  pisemnych  uwag  do  biura  rady,  które  zostaną  zweryfikowane,
następnie złożył wniosek o przełożenie przyjęcia protokołu na następną sesję po rozpatrzeniu uwag

Głosowano w sprawie:
wniosek Przewodniczącego M. Golanko o przyjęcie protokołu na następnej sesji

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna
Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Lepiarczyk

Wniosek został przyjęty. Protokół XI sesji nie został przyjęty.

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu mię-
dzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej Tadeusz Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 8.11.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej Krzysztof Gaweł – sprawozdanie z posiedzeń w dn. 
21.10, 13.11.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych Marzena Gadzik-Wójcik - spra-
wozdanie z posiedzenia w dn. 8.11.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów Krzysztof Krzyworzeka -
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sprawozdanie z posiedzeń w dn. 28.10, 13.11.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

5. Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Krzysztof Lepiarczyk - sprawozdanie z  posie-
dzeń w dn. 28.10, 14.11.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

6. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Romana Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 30.10.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

7. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zofia Kot -  sprawozdanie z posiedzeń w dn.
21.10, 6.11.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

Ad 5. Podjęcie uchwał.
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 
bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia   Komisji   Oświaty i Polityki Społecznej   – 4 głosy „za”, 1 głos  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Kierownik Działu Pomocy Społecznej i Wspierania Rodziny GOPS S. Sikora omówiła projekt uchwały.

Radna R. Toft zasugerowała dopisanie w  § 2 projektu uchwały w tabeli w pierwszej kolumnie w trzecim
wierszu tekst „100%”.

Wójt zgodził się na taką zmianę i potwierdził, że zapis nie będzie budził wątpliwości.

Radny P. Podleśny zasugerował stosowanie tylko dwóch progów 30% i 50% dot. wysokości odpłatności za
pobyt w schronisku i likwidację 70%, bowiem przekroczenie progu o 1 zł powoduje zdecydowanie wyższą
odpłatność.

Radni dyskutowali nad projektem uchwały, ostatecznie radny P. Podleśny zawnioskował o dalsze prace w Ko-
misji, ze względu na to, że nie było wystarczająco dużo czasu na wypracowanie zmian.   

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie wniosek radnego

Głosowano w sprawie:
wniosek radnego P. Podleśnego w sprawie przekazania projektu uchwały do dalszych prac w komisji

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof
Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft
PRZECIW (3) Piotr Calik, Krzysztof Lepiarczyk, Lucyna Zielińska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Krzysztof Gaweł, Ryszard Krawczyk, Magdalena Listoś, Marta Żylska
Uchwała nie została podjęta.

2) uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów„za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Wójt omówił projekt uchwały.

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
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Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
wysokości stawek podatku od środków transportowych

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XII/103/2019)

          3) uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2020 r.

Przewodniczący  M.  Golanko:  jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Kultury  -  3  głosy  „za”,  0  głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił projekt uchwały.

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XII/104/2019).

4) uchwała w sprawie przekazania petycji według właściwości;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 5 gło-
sów„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Radna A. Szablowska zwróciła uwagę na literówkę w uzasadnieniu, w głosowaniu jest 8 głosów za, powinno 
być 5 głosów.

Przewodniczący M. Golanko: poddał pod głosowanie projekt uchwały z oczywistą omyłką pisarską w uza-
sadnieniu 

Głosowano w sprawie:
przekazania petycji według właściwości

Wyniki reasumpcji głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
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Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XII/105/2019).

5) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 5 gło-
sów„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Zielonki

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XII/106/2019).

6) uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Zielonki
na 2020 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Oświaty i Polityki Społecznej   - 5 gło-  
sów„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt powiedział, że w formie autopoprawki należy zaktualizować podstawę prawną ustawy o  przeciwdzia-
łaniu narkomanii na tekst jednolity Dz. U. z 2019 r. poz. 852.

Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  T. G  ubała   omówił projekt
uchwały.

Odbyła się dyskusja, radni poruszali tematy związane z metodyką prowadzonych badań, wynikami badań,
zachowań dzieci i młodzieży.

Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zasugerowała popularyzację wyników badań prezentowanych przez
pełnomocnika T. Gubałę.

Przewodniczący  M.  Golanko poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  ze  zmianą  w  podstawie  prawnej

Głosowano w sprawie:

przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Gminnego
Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Zielonki na 2020 rok

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XII/107/2019).
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Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 11 października 
do 13 listopada 2019 roku.

1) 11  października  br.  odbyłem spotkanie  z  przedstawicielami  Klubu  Sportowego  TS Węgrzce  oraz
Panią  sołtys  Magdaleną  Listoś.  Dyskutowano  na  temat  zaakceptowania  programu  funkcjonalno-
użytkowego oraz koncepcji hali łukowej i boiska sportowego o sztucznej nawierzchni wraz z zap-
leczem  sanitarno-szatniowym  przy  obiektach  klubu  TS  Węgrzce  przed  ogłoszeniem  przetargu
w ramach formuły „zaprojektuj i wybuduj”;

2) 12  października  br.  w  budynku  wielofunkcyjnym  w  Batowicach  miał  miejsce  Turniej  Brydża
Sportowego o Puchar Wójta Gminy Zielonki. W rywalizacji wzięło udział 21 par;

3) 12  października  br.  w  Centrum  Integracji  Społecznej  w  Zielonkach  odbyła  się konferencja
podsumowująca projekt „EtnoPolska 2019” realizowany przez Bibliotekę Publiczną w Zielonkach.
Projekt miał za zadanie zjednać miłośników dziedzictwa kulturowego, nawiązać interakcje międzypo-
koleniowe oraz zaszczepić miłość do folkloru wśród młodych mieszkańców;

4) 13 października br. w gminie Zielonki odbyły się wybory do Sejmu i Senatu Rzeczpospolitej Polskiej.
Frekwencja wyniosła 72,77%, co oznacza, że na ogólną liczbę 16 620 uprawnionych do głosowania
w wyborach wzięło udział 12 096 osób;

5) 13 października br. odbył się jubileusz 15-lecia chóru „VOX” i 25-lecia Gminnego Młodzieżowego
Klubu Sportowego Zielonki;

6) 14 października  br.  w szkołach  odbywały  się  uroczystości  ślubowania  pierwszoklasistów z okazji
Dnia  Edukacji  Narodowej.  Nagrodę  Wójta  Gminy  Zielonki  w  uznaniu  wyróżniającej  się  pracy
dydaktycznej i wychowawczej otrzymała Romana Chadysz-Michalska, emerytowana dyrektor szkoły
w Woli Zachariaszowskiej;

7) 14 października br.  odbyłem spotkanie z przedstawicielami  Zarządu LKS Zieleńczanka w sprawie
budowy pełnowymiarowego boiska sportowego ze sztuczną nawierzchnią na obiektach LKS Zieleń-
czanka;

8) 16 października  br.  odbyłem spotkanie  z  przedstawicielami  Generalnej  Dyrekcji  Dróg Krajowych
i  Autostrad  Oddział  w  Krakowie  oraz  firmą  Gulermak,  podczas  którego  zaprezentowano  kolejną
wersję  przebiegu  Północnej  Obwodnicy  Krakowa  i  omówiono  sprawy  przyjętych  rozwiązań
projektowych;

9) 17  października  br.  został  ogłoszony  przetarg  na  zadanie  pn.  Budowa  budynku  wolnostojącej
namiotowej hali sportowej i boiska sportowego wraz z zapleczem sanitarno-szatniowym oraz towa-
rzyszącą  infrastrukturą  przy  obiektach  klubu  TS Węgrzce  z wewnętrznymi  instalacjami  wewnątrz
budynku:  elektryczną,  wody,  gazu,  kanalizacji  sanitarnej,  centralnego  ogrzewania,  wentylacji
grawitacyjnej i mechanicznej; budową zewnętrznego odcinka instalacji elektrycznej, gazu, wodocią-
gowej,  kanalizacji  deszczowej;  budową  przyłącza  do  sieci  kanalizacji  sanitarnej;  przebudową
zewnętrznych  odcinków  instalacji  elektrycznej  oraz  przebudową  sieci  kanalizacji  opadowej
i przyłącza do kanalizacji opadowej na dz. nr: 305/213, 305/147 i 305/144 w miejscowości Węgrzce,
gmina Zielonki w ramach formuły „zaprojektuj i wybuduj”;

10) 18  października  br.  przeprowadziłem  spotkanie  z  prof.  Stanisławem  Małkiem  z Uniwersytetu
Rolniczego w Krakowie w zakresie opracowania koncepcji na zbiorniki przeciwpowodziowe w gmi-
nie Zielonki;

11) 19  października  br.  w  Centrum  Integracji  Społecznej  miał  miejsce  jubileusz  65-lecia  Biblioteki
Publicznej w Zielonkach i 5-lecia działalności w jej strukturach Izby Regionalnej;

12) 20 października br. odbył się Gminny Dzień Seniora zorganizowany przez Centrum Kultury, Promocji
i Rekreacji w Zielonkach;

13) 20 października br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Garlica Murowana;

14) 22  października  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  prof.  Stanisławem  Małkiem  i  prof.  Leszkiem
Książek z Uniwersytetu Rolniczego w Krakowie na temat koncepcji trzech suchych zbiorników na
terenie gminy Zielonki;
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15) 22 października br. uczestniczyłem w Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopolski  poś-
więconemu  w  całości  problematyce  gospodarowania  odpadami  w województwie  małopolskim.
Dyskutowano  na  temat  problemu  zbiórki  i przetwarzania  śmieci,  wzroście  cen  za  ich  zagos-
podarowanie oraz o ostatnich zmianach w ustawie;

16) 22  października  br.  odbyło  się  spotkanie  dyrektora  Gminnego  Zespołu  Ekonomiczno-Adminis-
tracyjnego Szkół w Zielonkach z lekarzami stomatologami prowadzącymi w ramach kontraktu z NFZ
gabinety  w  NZOZ  w  Zielonkach  i  Batowicach.  W  wyniku  przeprowadzonych  rozmów  zostanie
wystosowane pismo do NFZ dotyczące zasad finansowania leczenia dzieci ze szkół prowadzonych
przez gminę Zielonki w gabinetach zewnętrznych w NZOZ w Zielonkach i Batowicach;

17) 23 października br. przeprowadziłem wewnętrzne spotkanie z dyrektorami Szkół i Przedszkoli z te-
renu gminy Zielonki. Podczas spotkania dyskutowano m.in. na temat bieżącej realizacji budżetu szkół,
utworzenia  młodzieżowej  Rady  na  terenie  gminy  Zielonki  oraz  przekazania  wniosku  radnych  do
Komisji  Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i Odpadów Rady  Gminy  Zielonki  w  sprawie  ogra-
niczenia ilości plastikowych butelek w instytucjach użyteczności publicznej na terenie gminy Zielonki
poprzez korzystanie z dystrybutorów wody;

18) 24 października br. odbyłem spotkanie w terenie z przedstawicielem Instytutu Pamięci Narodowej
w Krakowie, sołtysem sołectwa Węgrzce oraz pracownikiem Referatu Geodezji, Rolnictwa i Gos-
podarki Gruntami. Tematem spotkania był pomnik na skrzyżowaniu ul. A5 i ul. A4 w Węgrzcach oraz
widniejący na nim napis upamiętniający okres komunizmu;

19)  24 października br.  w siedemnastej Zachariaszadzie – integracyjnej imprezie sportowo-artystycznej
wzięło udział kilkuset uczestników z 25 Środowiskowych Domów Samopomocy i ośrodków wsparcia,
również Domów Pomocy Społecznej z województwa małopolskiego. Imprezę zorganizowały: Stowa-
rzyszenie Zachariasz, zieloneckie Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji i Gminny Ośrodek Pomocy
Społecznej oraz Środowiskowy Dom Samopomocy w Woli Zachariaszowskiej;

20) 24  października  br.  miał  miejsce  I  etap  odbioru  prac  związanych  z  wykonaniem  ciągu  pieszo-
rowerowego  wzdłuż  drogi  powiatowej  nr  2153K,  czyli  ul.  Granicznej  w  Bibicach  i Woli
Zachariaszowskiej;

21) 25  października  br.  podpisano  umowę  z  firmą  Budowlano-Transportową  „JANKOP”  na kwotę
2.991.600,00  zł  wyłonioną  w  przetargu  ogłoszonym  25  lipca  2019  roku  pn. Usługa  zimowego
utrzymania dróg gminnych w Gminie  Zielonki  o  łącznej  długości  135 km w sezonach zimowych
2019/2020 r.,  2010/2021 r.,  2021/2022 r.  Termin  realizacji  inwestycji:  30.04.2022 r.  W przetargu
wystartowała 1 firma;

22) 26 października br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Zielonki;

23) 27 października br. odbył się  Rodzinny Piknik Edukacyjno-Przyrodniczy  Stacja Natura na skwerze
„Żabie Doły” na zieloneckim Marszowcu;

24) 27 października br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Dziekanowice;

25) 29 października br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia
Metropolia Krakowska i w Posiedzeniu Komisji Doraźnej SMK ds. Poprawy Jakości Powietrza;

26) 30 października br. odebrany został ciąg pieszo-rowerowy wzdłuż drogi powiatowej nr 2153K, czyli
ul. Granicznej w Bibicach i Woli Zachariaszowskiej. Inwestycja powstała w ramach projektu Pod-
niesienie dostępności infrastruktury pieszo-rowerowej w Gminie Zielonki, na które gmina Zielonki
zdobyła dofinansowanie w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych;

27) 31 października br. został ogłoszony przetarg na Dostawę energii elektrycznej dla Gminy Zielonki;

28) 5 listopada br. został ogłoszony przetarg na  pełnienie funkcji inspektora nadzoru dla robót budow-
lanych realizowanych w ramach zadania pn. Budowa i rozbudowa dróg w gminie Zielonki w ramach
FDS 2019-2020;

29) 5 listopada br. przeprowadziłem spotkanie z Prezesem Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zie-
lonkach  i  kierownikiem  Referatu  Inwestycji  Sieciowych  UG  na temat  doprowadzenia  wody  do
obiektów klubu TS Węgrzce i zapętlenia wodociągu przy ulicy A8 w Węgrzcach;
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30) 7  listopada  br.  odbyła  się  debata  publiczna  nad  zmianami  43  planów  zagospodarowania  przes-
trzennego zgodnie z art. 17 pkt 9 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i  zagospodarowaniu
przestrzennym;

31) 8 listopada br. odbyło się  Wspólne Śpiewanie Pieśni Patriotycznych w Budynku Sołeckim w Bato-
wicach z okazji upamiętnienia Narodowego Święta Niepodległościowego;

32) 8 listopada br.  społeczność  szkolna,  lokalna i  liczni  goście spotkali  się  na corocznej  Wieczornicy
Patriotycznej w Szkole Podstawowej w Woli Zachariaszowskiej;

33) 11 listopada br. w Centrum Integracji Społecznej miał miejsce  Wieczór Niepodległości. Wydarzenie
zorganizowała Biblioteka Publiczna w Zielonkach oraz Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zie-
lonkach;

34) W  okresie  sprawozdawczym  odbyłem  kilkadziesiąt  spotkań  w  indywidualnych  sprawach  miesz-
kańców.

35) W okresie sprawozdawczym był sporządzany projekt budżetu na 2020 rok i WPF.

Informacje:

1) W wyborach parlamentarnych 13.10.2019 r. w gminie Zielonki padła rekordowa w Małopolsce
frekwencja wyborcza: 72,77 proc. Dla porównania w Krakowie było to 71,21 proc., w Małopolsce
- 63,78 proc., w całym kraju 61,74 proc. Najwyższą frekwencję w naszej gminie - aż 80,6 proc. -
odnotowano w obwodzie nr 6,  obejmującym leżące w miejscowości Zielonki sołectwo osiedle
Łokietka oraz kilka ulic z sołectwa Zielonki. Do tego obwodu trafi, zgodnie z zapowiedzią wójta
gminy Zielonki,  nagroda w wysokości 10 tys.  zł  na potrzeby sołectw (w podziale na sołectwa
tworzące obwód).

2) 353 piece  wymieniono na  terenie gminy Zielonki  do końca października  2019 r.,  w tym 335
pieców z dofinansowaniem w ramach programu Ograniczanie niskiej emisji w gminie Zielonki.
Na  wymianę  kolejnych  94  są  już  podpisane  umowy,  zgodnie  z  którymi  piece  muszą  zostać
wymienione  najpóźniej  do  końca  czerwca  2020  roku.  Dla  porównania  –  w wyniku
przeprowadzonej inwentaryzacji na terenie gminy Zielonki stwierdzono 1110 pieców węglowych
zasypowych  niespełniających  norm  niskoemisyjnych  oraz  315  pieców  kaflowych,  trzonów
kuchennych i pieców typu koza w 4106 sprawdzonych budynkach.

3) Sieci  kanalizacji  sanitarnej  wybudowane  w  miejscowościach Bibice  (przecznice  od ulicy
Granicznej) oraz Wola Zachariaszowska (przecznice od ul. Granicznej oraz ul. Zacisze) zostały
przekazane  do  eksploatacji.  Sieć  kanalizacyjna  została  wybudowana  w ramach  projektu
pn. Gospodarka  wodno-ściekowa w Gminie  Zielonki  –  IV etap przy  współfinansowaniu  przez
Unię  Europejską  ze  środków  Funduszu  Spójności  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Infras-
truktura i Środowisko. 

4) Od 4 listopada br. do 13 grudnia br. trwa kolejna edycja akcji Radia Kraków i Polskiego Alarmu
Smogowego  „Małopolska  bez  smogu”,  realizowana  we  współpracy  z Województwem
Małopolskim  oraz  gminami:  Liszki,  Świątniki  Górne,  Niepołomice,  Zielonki,  Wieliczka,
Zabierzów, Wielka Wieś, Michałowice i gminą miejską Kraków. W ciągu 6 tygodni przenośne
pyłomierze  Polskiego  Alarmu  Smogowego  będą  sprawdzać  jakość  powietrza  w  8  gminach
krakowskiego  obwarzanka  oraz  w krakowskim  Tyńcu.  Aktualizowane  na  bieżąco  wyniki
pomiarów będą dostępne on-line na stronie www.radiokrakow.pl. 

5) W dniach 4 i 5 listopada br. w Szkole Podstawowej w Zielonkach uczniowie II i VI klas szkół
podstawowych  z  gminy  Zielonki  wzięli  udział  w  pokazach  popularnonaukowych  w ramach
mobilnego projektu edukacyjnego „Naukowiej” realizowanego przez Małopolskie Centrum Nauki
Cogiteon.

Podjęto zarządzenia:

1) ZARZĄDZENIE NR 251/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na  rok  2019  oraz  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2019,  w związku
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z Uchwałą Nr XI/94/2019 Rady Gminy Zielonki z dnia 10 października 2019 roku;

2) ZARZĄDZENIE NR 252/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Przybysławice,
gmina Zielonki;

3) ZARZĄDZENIE  NR  253/19  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  17  PAŹDZIERNIKA  2019
ROKU  w sprawie  powołania  członków  Gminnej  Komisji  Urbanistyczno-Architektonicznej  gminy
Zielonki;

4) ZARZĄDZENIE NR 254/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU  w sprawie  ustanowienia  służebności  gruntowej  po  nieruchomości  komunalnej  położonej
w obrębie Bosutów;

5) ZARZĄDZENIE NR 255/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU  w sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2019/2020;

6) ZARZĄDZENIE NR 256/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU  w sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2019/2020;

7) ZARZĄDZENIE NR 257/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych pracy  przedszkoli,  dla  których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2019/2020;

8) ZARZĄDZENIE NR 258/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2019;

9) ZARZĄDZENIE NR 259/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2019,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki  na  rok  2019 oraz  zmiany planu finansowego
zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw
na 2019 rok, w związku z Zarządzeniem Nr 258/2019 Wójta Gminy Zielonki z dnia 18 października
2019 roku;

10) ZARZĄDZENIE NR 260/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU  w sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  projektu  „Programu  współpracy  Gminy  Zielonki
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r.”;

11) ZARZĄDZENIE NR 261/2019  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 PAŹDZIERNIKA 2019
w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki położonej w
obrębie Zielonki;

12) ZARZĄDZENIE NR 262/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2019;

13) ZARZĄDZENIE NR 263/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2019, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki  na rok 2019 oraz zmiany planu
finansowego  zadań  z  zakresu  administracji  rządowej  oraz  innych  zadań  zleconych  na podstawie
odrębnych ustaw na 2019 rok, w związku z Zarządzeniem Nr 262/2019 Wójta Gminy Zielonki z dnia
23 października 2019 roku;

14) ZARZĄDZENIE NR 264/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie powołania Zespołu zadaniowego do spraw związanych z organizacją „Roku 2020
jako Roku Pucheroka w Gminie Zielonki”;

15) ZARZĄDZENIE NR 265/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU  w sprawie  desygnowania  Przewodniczącego  składu  osobowego  Komisji  Egzaminacyjnej
uprawnionej  do  przeprowadzenia  postępowania  egzaminacyjnego  dla  nauczyciela  placówki
oświatowej  gminy  Zielonki  ubiegającego  się  o  stopień  awansu  zawodowego  nauczyciela  miano-
wanego;

16) ZARZĄDZENIE NR 266/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 PAŹDZIERNIKA 2019
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ROKU  w sprawie  przedłożenia  informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  organu
prowadzącego za rok szkolny 2018/2019 wraz z wynikami egzaminu ósmoklasisty i gimnazjalnego;

17) ZARZĄDZENIE NR 267/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 LISTOPADA 2019 ROKU
w sprawie ustanowienia soboty 16 listopada 2019 roku dniem pracy dla pracowników Urzędu Gminy
Zielonki;

18) ZARZĄDZENIE NR 268/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2019;

19) ZARZĄDZENIE NR 269/2019  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 2019
w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2019, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2019 oraz zmiany planu finansowego
zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw
na 2019 rok, w związku z Zarządzeniem Nr 268/2019 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 października
2019 roku;

20) ZARZĄDZENIE NR 270/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 2019
ROKU w sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych pracy  przedszkoli,  dla  których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2019/2010;

21) ZARZĄDZENIE NR 271/2019  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 2019
w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2019 oraz  zmiany planu finansowego zadań z zakresu  administracji  rządowej,  oraz innych zadań
zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2019 rok, w związku z decyzjami kierowników jednostek
organizacyjnych Gminy; 

22) ZARZĄDZENIE NR 272/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 LISTOPADA 2019 ROKU
w sprawie powołania Komisji  Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego
dla nauczyciela placówki oświatowej gminy Zielonki ubiegającego się o stopień awansu zawodowego
nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2019 roku;

23) ZARZĄDZENIE NR 273/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 LISTOPADA 2019 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzący jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2019/2020;

24) ZARZĄDZENIE NR 274/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 LISTOPADA 2019 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzący jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2019/2020;

25) ZARZĄDZENIE NR 275/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LISTOPADA 2019 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzący jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2019/2020;

26) ZARZĄDZENIE NR 276/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LISTOPADA 2019 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzący jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2019/2020.

27) ZARZĄDZENIE NR 277/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LISTOPADA 2019 ROKU
w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Pękowice,  gmina
Zielonki

28) ZARZĄDZENIE NR 278/2019 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 LISTOPADA 2019 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2019/2020.

Pytania radnych do sprawozdania:

Radny P. Calik zapytał dlaczego ścieżka pieszo-rowerowej na ul. Granicznej jest jednokierunkowa.

Wójt powiedział, że ciąg pieszo-rowerowy mający 2,5 metra jest jednokierunkowy, musiałby mieć 3,5 metra
szerokości, wówczas byłby ścieżką dwukierunkową. Natomiast nie ma tam dostępnego terenu dla tej ścieżki.
Podobnie  jest  w miejscowości  Bosutów,  gdzie  na  powstałym ciągu pieszo-rowerowym obowiązuje  jeden
kierunek w stronę Krakowa.
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Radna R. Kosno zapytała o szczegóły spotkania 30 sierpnia br. z architektem ws. obiektu dla PUK.

Wójt powiedział, że obok PUK znajduje się działka w części dzierżawiona, cała powierzchnia wynosi 1,9 ha
i  jest  ona w części  niezagospodarowana.  Przedmiotowa działka  została  zaplanowana na cele  działalności
gospodarczej gminy i PUK-u. Grupa interwencyjna Ref. Gospodarki Komunalnej musi mieć docelowo swoją
bazę, dodatkowo kupowany będzie w ramach POIiŚ pojazd WUK-o do czyszczenia 200 km kanalizacji i musi
mieć miejsce postoju.

Radna R. Kosno zapytała, czy dotyczy to działki za PUK-iem, gdzie jest wynajmowany skład budowlany, czy
to jest część tej działki.

Wójt powiedział, że dotyczy to tej działki, natomiast w koncepcji zaplanowane jest pozostawienie obecnego
dzierżawcy  (składu  budowlanego)  i  lokalizację  budynku  na  części  działki,  która  obecnie  jest  niezagos-
podarowana.

Radna A. Radosz-Kwasek zapytała o termin dokończenia placu zabaw na ul. Granicznej w Bibicach i środki,
które były zarezerwowane na ten cel w budżecie w roku poprzednim.

Wójt powiedział,  że  nie  ma  bieżącej  informacji,  natomiast  jeśli  środki  były  w budżecie  to  powinny być
wydane w 2019 roku. Niewykorzystane środki nie przechodzą na kolejny rok tylko przechodzą w nadwyżkę
budżetową. Inna jest sytuacja ze środkami sołeckimi, te za zgodą wójta przechodzą na kolejny rok. 

Radna A. Radosz-Kwasek ponowiła pytanie o termin zakończenia inwestycji, przypomniała, że powinny tam
znajdować się jeszcze urządzenia sportowe, bieżnia i wiata integracyjna.

Wójt powiedział, że nie widzi możliwości na dokończenie inwestycji w roku 2019. Niebawem przedstawi
projekt budżetu na rok 2020. Problemem jest stojąca woda na boisku, dopóki to nie zostanie rozwiązane, nie
widzi możliwości jakiejkolwiek dalszej realizacji. Zostanie wykonana droga po kanalizacji, to zostało zlecone.

Radna R. Kosno zapytała o spotkanie dnia 13 września br. w Owczarach w zakresie rozbudowy szkoły.

Wójt powiedział, że szkoła po reformie stała się 8 klasową, w której nie ma możliwości żywienia dzieci i nie
ma sali gimnastycznej. Pojawiła się propozycja koncepcji z salą do rekreacji i dwoma salami dydaktycznymi.
Dodał, że za niecałe dwa lata może zmienić się koncepcja budynku, gdy powstanie szkoła w Przybysławicach,
bowiem rodzice mogą zadecydować o wyborze tej szkoły do nauki dla dzieci. Gdy nie będzie dzieci w wieku
szkolnym, budynek może posłużyć za przedszkole. Na chwilę obecną gminy nie stać na rozbudowę tej szkoły,
ale koncepcję należy stworzyć. 

Ad 7. Sprawy bieżące i komunikaty.

Radna Z. Kot poruszyła temat pisma z IPN dot. przebudowy pomnika w Węgrzcach powstałego w  l. 70-tych
i  propozycji  tekstu  tablicy  pamiątkowej.  Powiedziała,  że  starsi  mieszkańcy  pamiętają,  ilu  żołnierzy
radzieckich i mieszkańców Węgrzc w tym miejscu zginęło. Odczytują to jako tendencję do wymazywania
historii, na co radna i mieszkańcy wyrażają sprzeciw. Mieszkańcy nie zgadzają się propozycją tekstu tablicy
pamiątkowej zaproponowanej przez IPN.

Przewodniczący M. Golanko zwrócił uwagę, że ustawa o dekomunizacji dotyczy wszystkich samorządów i in-
stytucji publicznych i pewne rzeczy muszą zostać dostosowane. 

Wójt powiedział,  że  otrzymał  propozycję  tekstową,  uważa  że  jest  pole  do  negocjacji.  Zaproponował  na
najbliższym zebraniu wiejskim wypracować konsensus, widzi w tym rolę pani sołtys.

Radna M. Listoś potwierdziła, że wątpliwa jest treść tablicy, którą ufundował IPN, dodała,  że należałoby
umieścić napis, że ufundował ją w roku 2020.

Radny K. Krzyworzeka zapytał o budowę placu zabaw koło szkoły w Zielonkach wraz z urządzeniami do
ćwiczeń.  Według  jego  wiedzy,  miał  być  tam  plac  zabaw,  czy  zmieniła  się  koncepcja.  Drugie  pytanie
dotyczyło dostępności pediatry w ośrodku zdrowia, czy gmina może coś zadziałać w tym temacie.

Wójt powiedział,  że w planach było zagospodarowanie terenu na potrzeby rekreacyjne dla szkoły.  Zlecił
badania archeologiczne, które najprawdopodobniej potrwają rok czasu.

Jeśli chodzi o drugie pytanie, to powinno być skierowane do Narodowego Funduszu Zdrowia, który podpisuje
kontrakty z lekarzami rodzinnymi. Gmina wyłącznie dzierżawi lokal, nie ma wpływu na pracę lekarzy. Dodał,
że zawsze niezadowolony pacjent może się zwrócić do NFZ w Krakowie.

Radny D. Dragosz odniósł się do tematu poruszanego na poprzedniej sesji w zakresie celowości darowizny
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działki  przy  ul.  Lawendowej,  ob.  507  Zielonki,  gdzie  celem  jest  przeznaczenie  terenu  pod  urządzenia
rekreacyjno-sportowe. Z kolei działka zakupiona w sierpniu nr 508 za 300 tys jest  bez określonego celu.
Dodał, że w sprawozdaniu Wójta znajduje się informacja o spotkaniu w sprawie zagospodarowania terenu
oraz budowy budynku wielofunkcyjnego na tych dwóch działkach.  Podkreślił,  że według niego inna jest
celowość niż wskazana w akcie darowizny.  Jest  również informacja,  że procedowane jest  pozwolenie na
zagospodarowanie  terenu przy Lawendowej.  Zasugerował,  że  radni  nie mieli  dostatecznej  wiedzy w tym
temacie. Poprosił o więcej informacji nt. tej inwestycji.

Wójt przypomniał, że w projekcie budżetu na rok 2019 były wpisane środki finansowe przewidziane na ten
cel tj.  zagospodarowanie działek na tereny sportowo-rekreacyjne na poziomie 100 tys.  zł.  W Wieloletniej
Prognozie Finansowej w roku 2017 jest kwota 100 tys. zł na zainwestowanie jako realizację celu darowizny
powiatu. W sprawozdaniu wójta była informacja, że w 2018 r. został podpisany akt notarialny. Podkreślił, że
w dokumentach formalnych informacja w tym zakresie się znajduje. 

Z  kolei  druga działka  nie  ma  określonego  celu,  bowiem została  zakupiona na  wolnym rynku.  Daje  ona
dodatkową powierzchnię poszerzającą możliwości na zagospodarowanie łącznie obu działek. Rolą organu
wykonawczego jest zaprojektowanie zagospodarowania, projekt budynku i jest procedowane pozwolenie na
budowę. Przypomniał, że w programie, który prezentował przed wyborami była mowa o budynku sołeckim.
Dodał,  że jest  to sołectwo, które liczy ponad tysiąc mieszkańców, które ma potrzebę w zakresie budowy
budynku, będzie w nim można prowadzić  zajęcia sportowe i rekreacyjne. Podsumował, by zastanowić się jak
sfinansować potrzeby mieszkańców i dodał, że oczekuje współpracy radnych w tym zakresie.

Dodał,  że  w połowie  działki  przebiegać  będzie  Trasa  Wolbromska,  która  podzieli  sołectwo  Zielonki
i   mieszkańcy tego sołectwa będą również korzystali z tego budynku.

Radny D. Dragosz powiedział, że nie jest przeciwny budowaniu budynku, tylko proponuje stworzenie tam
dodatkowo oddziału przedszkola samorządowego na parterze.

Wójt powiedział, że oczekiwania mieszkańców idą w innym kierunku niż przedszkole samorządowe. Według
jego  wiedzy  powstanie  niepubliczne  przedszkole  na  granicy  z  Krakowem.  Funkcja  została  wcześniej
określona dla tego budynku. Budynki mogą być bardzo dobrze zarządzane z codziennymi zajęciami, czego
przykładem są Bibice. Takie jest zapotrzebowanie mieszkańców, przeprowadzona ankieta jednoznacznie to
określiła.

Wiceprzewodniczący  K.  Olawski zwrócił  uwagę,  że  druga  działka  została  zakupiona  na  wniosek  dwóch
sołtysów poprzedniej kadencji jego i W. Orzechowskiego, cena wynosiła 15 tys. zł za ar. 

Radny D. Dragosz zapytał o ewentualne koszty np. odrolnienia działki.

Wójt powiedział, że przy inwestycji, jeśli teren wymaga wniosku i naliczenia odrolnienia, to podobnie jak
przy szkole w Przybysławicach gmina zapłaci 400 tys. w perspektywie 10 lat. Marszałek może zwolnić gminę
z opłat, jeśli jest to mniejsza powierzchnia działki, ale jest to decyzja zarządu województwa. 

Radna M. Listoś zapytała o indywidualne skrzynki pocztowe, czy są jakieś nowe ustalenia z pocztą.

Wójt powiedział,  że zgodnie z prawem pocztowym każdy właściciel  jest  zobowiązany do zainstalowania
skrzynki pocztowej na dostępnym miejscu z drogi publicznej. Policjanci podczas kontroli pieców i szamb
będą kontrolowali montaż skrzynek. Brak skrzynki podlega mandatowaniu. W Węgrzcach jest 98% zamon-
towanych indywidualnych skrzynek.

Radny T. Łysek powiedział, że na terenie gminy rozlokowane są pojemniki na używaną odzież przez różne
firmy. Według jego wiedzy firmy nie uzyskały żadnej akceptacji ze strony sołectwa, zakłada, że podobnie jest
ze  strony gminy.  Dał  przykład  Gminy Michałowice,  która  podpisała  z  jedną firmą  umowę na wszystkie
pojemniki,  co daje pod rozwagę Panu Wójtowi na podobne działanie  w gminie Zielonki.  Wpłynęłoby to
wymiernie na wpływy do budżetu gminy, pozwoliło kontrolować miejsca umieszczania tych pojemników oraz
egzekwowania  utrzymywania  czystości  wokół  tych  pojemników.  Przyznał,  że  dla  gminy  zmniejszy  się
strumień  odpadów  komunalnych,  ponieważ  znajdują  się  tam  również  materiały,  ręczniki  i  inne  odpady
komunalne.

Wójt powiedział, że pomysł jest do rozważenia, jakkolwiek od 4 lat nie jest wyrażana zgoda na umieszczanie
kolejnych pojemników z uwagi na złe doświadczenia. Firmy nie zawsze na czas pilnują utrzymania czystości
wokół pojemników. Należy odpowiedzieć sobie na pytanie, czy sołectwa są zainteresowane utrzymywaniem
takich pojemników. Jeśli byłyby zainteresowane to oczekuje na współpracę radnych i sołtysów by na swoim
terenie  pilotowali  stan  wokół  pojemników.  Nie  chciałby,  aby  pracownicy  gminy  byli  angażowani  do
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utrzymywania kontroli  na terenie całej gminy. Zaproponował,  by do 2 tygodni sołtysi zadeklarowali chęć
posiadania na terenie sołectwa pojemników, wówczas zorganizuje spotkanie z dostawcą.

W dyskusji radni i sołtysi dzielili się swoimi obserwacjami i doświadczeniami w tym zakresie.

Radna J. Kwaśny zapytała, czy w przyszłym roku będą środki na dofinansowanie do kosztów rozbiórki dla
mieszkańców, którzy chcieliby usunąć azbest. 

Wójt powiedział, że przewidział ok 30 tys. zł na odbiór azbestu, podkreślił, że nie na rozbiórkę.

Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej  M. Fordymacka powiedziała, że odbierany jest azbest złożony na
palecie  i  ofoliowany  streczem.  Dodała,  że  jeszcze  w  roku  bieżącym  będzie  odbierany  azbest  zgłoszony
wcześniej gminie.

Radna  J.  Kwaśny zapytała,  czy  nadzorowany  jest  przez  gminę  demontaż  azbestu,  ponieważ  stanowi
zagrożenie dla mieszkańców, czy można to samemu wykonać.

Wójt powiedział, że zadaniem gminy jest odbieranie azbestu, a nie nadzór przy jego usuwaniu.

Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej M. Fordymacka powiedziała, że są to prace budowlano-rozbiórkowe
budynków, nadzoruje to powiatowy inspektor nadzoru budowlanego. Zgodnie z przepisami powinna to zrobić
firma, która posiada do tego celu uprawnienia, pracownicy powinny być ubrani w maski i specjalną odzież.
Firma powinna posiadać zezwolenie w zakresie odbioru odpadów niebezpiecznych.

Radny D. Dragosz powiedział, że zwróciła się do niego prezes Gminnej Spółdzielni SCh w Zielonkach, że nie
ma możliwości podpisania indywidualnie umowy na odbiór odpadów jak w przypadku przedsiębiorców (tj.
zakłady mechaniki samochodowej, gastronomia, cmentarze) i ponosi wysokie opłaty 800 zł za dwa kubły
miesięcznie, podczas gdy analogicznie spółdzielnia w Michałowicach ma opłaty 110 zł netto. Zapytał, czy
podmiot  jakim jest  spółdzielnia  ma  możliwość  podpisania  indywidualnej  umowy,  jak  wyżej  wymienieni
przedsiębiorcy. 

Wójt powiedział,  że nie może jednego podmiotu gospodarczego traktować inaczej niż pozostałych przed-
siębiorców.

Przewodniczący M. Golanko powiedział, że rada podjęła uchwałę w zakresie opłat za produkowanie odpadów
i z przepisami prawa trudno jest dyskutować.

Radny T. Łysek zwrócił się z pytaniem do Wójta, czy istnieje szansa na wyasfaltowanie placu na PSZOK-u
w Węgrzcach. Aktualnie plac utwardzony jest kamieniem, ale podczas deszczu problemem staje się chodzenie
po nim, wyasfaltowanie poprawiłoby warunki dla mieszkańców i dla pracowników.

Wójt powiedział, że w przyszłym roku planuje wykonanie dokumentacji, niezbędna jest decyzja środowis-
kowa,  ponieważ  jest  to  teren  suchego  zbiornika,  planuje  również  pozyskanie  środków  na  ten  cel.  Ma
pozytywne wstępne uzgodnienie z Wodami Polskimi.

Radna M. Listoś potwierdziła, że błoto zalega, można pomyśleć o recyklinie na wjeździe.

Wiceprzewodnicząca  M. Gadzik-Wójcik zwróciła  się  z  prośbą o rozpowszechnienie informacji  przesłanej
mailem nt. inicjatywy Ekospołecznych  Bieg po śmieć czyli Plogging w Gm. Zielonki, w której połączono
przyjemność  biegania  z  pożyteczną  akcją  zbierania  odpadów  z  przydrożnych  terenów.  Bieg  rozegrany
zostanie w kilku sołectwach, poleca wszystkim mieszkańcom gminy udział w tej nowej ekodyscyplinie sportu.

Radna podsumowała Rodzinny Piknik Edukacyjno-Przyrodniczy  Stacja Natura na skwerze „Żabie Doły” na
zieloneckim Marszowcu,  że  takiej  właśnie formuły  zabaw oczekują  dzieci  do lat  4  i  5  oraz  ich  rodzice.
Zgłębianie  tajników przyrody z  lupą okazało  się  świetną  zabawą,  zastępując  tablety  i  inne elektroniczne
zabawki. 

W temacie komunikatów M. Kmita-Fugiel z Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji zaprosiła na:

1) III Gminny Przegląd Chórów w CIS w Zielonkach 23 listopada br. od godz. 16:00;

2) Dzień Gminy Zielonki na Rynku Głównym w dniu 8 grudnia br. na którym od godz. 12:00 wystąpią chóry,
grupy kolędnicze, orkiestry i dzieci przedszkolne.

Przewodniczący  M.  Golanko poinformował  o  rozpoczęciu  prac  nad  projektem  budżetu  na  rok  2020,
zaproponował,  aby w dniu 20 listopada br.  spotkać się w gronie wszystkich radnych i  posłuchać założeń
budżetowych,  na  które  zaprasza  wraz  z  Przewodniczącym  Komisji  Budżetowej.  Uchwalenie  budżetu
planowane jest na sesji 19 grudnia br. Zwrócił się do przewodniczących komisji, aby do końca listopada br.
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przedłożyli ewentualne wnioski do projektu budżetu na rok 2020. 

Dodatkowo p  rzewodniczący M. Golanko   zwrócił się do przewodniczących komisji o przedłożenie sprawoz-
dań za rok 2019 i planów na 2020 rok.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze  względu  na  wyczerpanie  porządku  obrad  przewodniczący  M.  Golanko podziękował  wszystkim  za
przybycie,  po czym zamknął  XII  sesję zwyczajną  Rady Gminy Zielonki  w kadencji  2018-2023.  Na tym
protokół zakończono. 

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;
2) nr 2 lista obecności sołtysów;
3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;
5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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